
                                                   

 

Skolebestyrelsesmøde Hvidebækskolen 

 

 

Mødedato: 15. sep. 2022 

Klokken 17.00 – 19.00 

MEDLEMMER: Janne Nielsen, Louise Brix Guldbrandsen, Line Christiansen, Christian Bechs-

gaard, Ditte Andersen, Rikke Larsen, Vicki Wolff-Sørensen, Nadia Kurtzweil Nielsen, Karina 

Fonnesbech, Lisa Madsen.  

MEDARB.REP.: Bernadette Jedig, Camilla Drejsig 

SKOLELEDELSEN: Jimmy Sørensen, Line Mie Hjorth Christensen, Anette Aggergaard 

ELEVREPRÆSENTANTER: Formand:-      Næstformand: - 

FRAVÆRENDE: Janne, Louise, Line, Vicki, Nadia, 

17.00-17.15 Elevråd - Orientering og debat om elevrådets punkter: 

• Punkter fra elevrådet 

17.15–17.30 Beslutningspunkter 

• Endelig konstituering  

Christian – formand,  Louise - næstformand 

Almindelige medlemmer -  Lisa, Janne, Ditte, Rikke, Karina. 

3 suppleanter - Nadia, Vicki, Line 

Suppleanterne er velkomne til alle møderne.  

Hvis et menigt medlem er fraværende, har suppleanterne stemmeret.  

 

17.30-18.15 Orienteringspunkter 

• Status på forældremøder 

Christian har været til 2 møder i IC klasserne, med information om skolebestyrelsens arbejde, 

Rikke har været i 2 klasser hvor stemningen var positiv, Ditte missede mødet i 9. Kl og 6. Kl 

blev aflyst. 

• Skolestart. Status på antal klasser, elever og nye lærer 

Pt er vi 238 elever, 11 klasse + 4 IC klasser. Der er ansat en ny lærer, samt en tidligere syge-

meldt lærer, er nu oppe på fuld tid. Styrken tæller 23,4 fuldtidslærere. Der mangler en natur-

fagslærer, de ledige matematiktimer dækkes foreløbig af en uddannet lærervikar, resten af 

kalenderåret. Herefter forventes en fastansættelse af en lærer. 

 Pt er der et forventet overskud på en halv mill. Inklusionsdelen er næsten halveret elevmæs-

sigt,  da der ikke er elever til visitation i dette skoledistrikt.  



PIFT (positivitet, inddragelse, fremmøde og trivsel) er et nyt kommunalt projekt/ forløb der 

foreløbig implementeres i 2 klasser. 

I forhold til det kommende budget kan man på kommunes hjemmeside, læse skolebestyrel-

sernes eget høringssvar, samt de øvrige skolers udtaler i forhold til budgetlægningen. 

• Invitation til Forebyggelsesdag 2022 

Den 6.10 kl 8.30 – 15.00 inviteres bestyrelsen til Kalundborghallen. De bestyrelsesmed-

lemmer der vil deltage, skal tilmelde sig hos Jimmy senest den 27.9. 

• Tilmelding til skolebestyrelseskursus 

Kurset afholdes den 20.9 fra kl 19.00-21.00 på Skolen på Herredsåsen. 

Programmet omhandler information om skolebestyrelsens beføjelser. Tilmelding til Jimmy hur-

tigts muligt. 

• Møde med børn og familie 4. oktober kl.17.00-18.00 i rådssalen på Rådhuset.  

Et møde hvor skolebestyrelsen er i dialog med politikerne. 

 

Temaer: 

- En langsigtet udvikling af folkeskolerne 

Giv folkeskolen tid til at udvikle sig og finde sin egen lokale idenditet. Holde fast i kerneopga-

ven i at undervise og ikke underholde. Fremme trivslen, for derigennem at højne fagligheden.  

- Skolestruktur 

Hvordan skabes en god struktur og dynamik med de små klasser og små enheder, der kendes 

i dag.  

- Mobilitet i en geografisk stor kommune.  

Distrikter og busser skal passe sammen 

18.15-18.45 Debatpunkter 

• Proces for arbejdet med principper 

På det kommende bestyrelsesmøde, reserveres mødet primært til gendrøftelse og opdatering 

af principperne. Den første halve time øremærkes til brobygnings strategi med børnehaverne. 

Børnehaveklasse leder Lone Iversen deltager. 

• Forældreundersøgelse 

Kommunen vil gerne medvirke til at iværksætte en tilfredshedsundersøgelse, hvor skolens for-

ældre, gennem besvarelse af et spørgeskema, giver input til udvikling af skolen. Bestyrelsen 

vil gerne drøfte hvilke tillægsspørgsmål der er relevante for Hvidebækskolen, dette skal ske 

på mødet i november.  

18.45-19.00 Eventuelt og kort orientering fra 

Storteam v/Camilla Drejsig: - 

Orientering om årgangsteamenes kommende tema – praksisorienteret undervisning, samt nyt 

testmateriale med fokus på færdigheder og kompetencer.  

Elevråd: - Er ikke etableret 

SFO: - Stor tilgang, specielt i SFO II. Pt er der ialt ca 80 indmeldte. Der er aftenarrangemen-

ter hver måned i de kommende måneder, for SFO II børnene.  

 



Inklusionscenter  

 

Medarbejderne står sammen og løfter opgaven fantastisk, i Lines fravær.  

Ledelsen: - 

De kommende år arbejder ledelsen med at udviklingsprojekt om faglig ledelse. Dette forløb 

understøttes af en konsulent fra Absalon. Der er besluttet at projektet retter sig mod hele le-

delsesteamet, formålet er at styrke ledelsesteamet. 

Skolebestyrelsen: -  

Skolepatruljetiltaget får stor ros. Det er positivt at der er fokus på, at lokalsamfundet skal 

blive bedre til at bakke op omkring vores elever.  
 

Alle ordinære møder er fra kl.17.30-19.30 

 


